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Beverstraat (N263) Geraardsbergen (Viane)  -  Staat fiets- en voetpad

Het veelgebruikte fiets- en voetpad in de Beverstraat (N263) in Viane 
(Geraardsbergen) bevindt zich in een erbarmelijke staat. Het is er dermate slecht mee 
gesteld dat de fietsers noodgedwongen de rijweg nemen, wat tot heel gevaarlijke 
toestanden leidt.

Dit wandel- en fietspad is heel populair bij wandelaars en fietsers. Met de regelmaat van 
een klok vertrekken er wandelaars van en naar het ontmoetingshuis van de 
deelgemeente Viane, rijden er fietsers langs én is het ook een heel veel gebruikte 
verbindingsweg voor het autoverkeer. De Beverstraat komt namelijk uit op de A8 die 
naar Brussel leidt.

1. Zijn er op korte termijn plannen om het fiets- en voetpad langs de Beverstraat 
(N263) heraan te leggen? Zo ja, kan de minister die plannen nader toelichten 
(timing, opzet etc.)? Zo niet, heeft de minister dan zicht op een termijn waarbinnen 
een heraanleg mogelijk zou zijn?

2. Welke initiatieven gaat de minister nemen om in afwachting de verkeerssituatie er 
veiliger te maken?
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1. Op korte termijn zijn er geen plannen om fietspaden aan te leggen langs de lokale 
gewestweg N263. Op dit moment is er geen project opgenomen op het GIP. Er wordt 
de eerste jaren prioriteit gegeven aan andere wegsegmenten van een hogere 
wegcategorie, bv. de N42 (lopende studie Astridlaan) die te Geraardsbergen een 
secundaire weg is. 

2. Op basis van de beschikbare ongevallengegevens 2012-2017 vond er 1 ongeval plaats 
in 2012, waarbij de automobilist de controle over het stuur verliest in de bocht. Er is 
geen dominant ongevallentype vast te stellen dat te wijten is aan de infrastructuur. 
Daarom zal prioriteit gegeven worden aan andere wegvakken, waar de 
verkeersonveiligheid groter is. Uiteraard blijft AWV de situatie op elke gewestweg 
monitoren.


